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1. Proszg o wyja6nienie, czy miastu gtozi zankntgcie przeprawy mostowej na

zaporze wodnej w zwi4zku z niepodjgciem przezlhz4dNltasta remontu na tej

drodze. Z moich informacji wynika, i2 Kujawsko - Pomorski Wojew6dzki

Inspektor Nadzoru Budowlanego w Bydgoszczy pismem z drtra 07 .03.2a22t.

wydal stosowne zawiadomienie o wszczgciu postEpowania administracyjnego

w sprawie niewlasciwego stanu mostu drogowego nad elektrowni4 stopnia

wodnego tarzece WiSle we Woclawku drogi krajowej DK67 'Dlaczego
Gmina Miasto Wloclawek maj1c luzw 2078r. przyznane blisko 4 mln' z''

rezerwy Ministerstwa Infrastrukhrry na naprawq tej przeprawy dopuscilo do

sytuacji w }16rej ta wazna dtoga moie byt zat*n7ta-
2. Iie dodatkowych Srodk6w wydano z kasy miasta na naprawg ( powigkszenie

cz4lciprzsjazdowej) ronda w Michelinie u zbiegu ulic Brzezinowej, Jaqa

pawla iI i Zachodniej. Wedtug pierwotnego projelrtu na tym rondzie byty du2e

.,,.--\problemy z poruszaniem sig dlugich pojazd6w samochodowych i autobus6w
( I h nlormacjimedialnych wynika' 2e Gmina Masto Woclawekjest
Vzainteresowana wykorzystaniem w6d geotermalnych pod naszym miastem. W

latach2}ll-2Ql9r. jakoklub radnych Prawa i Sprawiedliwosci RM wloclawek

postulowali6my o powa2ne zainteresowanie sig t4 spraw4- byla wtedy 
-

stosowna uchwala RM i wniosek budzetowy przygotowaty przez Lasz klub.

Jakie s4 aktualinie szanse na pozyskanie srodk6w zbud:2e6t paristwa na

odwierq pozwalajqcy mi.toduloi. olae6li6 zasoby tego odnawialnego zr6dla

energii.
4. Mieszkafcy naszego miasta s4 zaniepokojeni i zbulwersowani duzE wycink4

dorodnych drzew w parku miejskim im. Henryka sienkiewicza. To ju2 kolejna

rewitalizacjaparku pozbywaj4ca sig duZej ilosci drzewostanu nie zawsze

chorego i ngtailaiqiego spaceruj4cym mieszkaricom. Proszg o szczeg6lowe

wyja5nienie tej sPrawy.

5. Iviieszancy naszego miasta w szczeg6lno6ci kierowcy pytai4, co dalej z

zapowiadan4 w budzecie miasta na ten rok miejsk4 stacj4 paliw, 
.w 

rejonie ul.

Zielnej po Poczcie Polskiej. w dobie lcryzysu energetycznG.paliwowego

stacja miejska bylaby dobrym roz':vtiqzariem dla naszych mieszka6c6w.

6. Mieszkancy miasta postulujq o wymianq nawierzchni asfaltowej na kofc6wce

ulicy Kiliriikie go przy zbiegu zPlacem wolnosci . JeZeli mjasta nie stai na

porz4Any remont nawierzchni to moie naleinloby ten fragment sfrezowa' , by

^tiltEty 
szpec4ce t4 ulica liczne placki i dziury odslaniajEce brukowan4

kostke.



7. Mieszkaricy miasta wnioskuj4 o odnowienie rozmytych i malo widocmych
oznakowaf poziomych na przejSciach dla pieszych. Slabo oznakowane

przejScia dla pieszych narubj1 nieszkaric6w na niebezpieczehstwo utaty
zdrowia t irycia.
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